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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: 2023. november 29-én Jászboldogháza Községi Önkormányzat Képviselőtestületének 

munkatervében szereplő, közmeghallgatáson 17.00 órakor, a Községháza, 5144 Jászboldogháza, 

Rákóczi u. 27. alatti földszinti házasságkötő termében. 

 

Jelen vannak: Kobela Margit, Szűcs Gergely, Fajka Gábor, Szendrei Péter, Joó-Kovács Balázs, Vámosi 

Norbert – képviselők,  

Koczáné dr. Fehérváry Mária  - polgármester 

Kiss Csaba   - jegyző  

Meghívott vendégek: 26 fő 

 

Koczáné dr. Fehérváry Mária: Tisztelettel köszöntöm a mai közmeghallgatáson a Képviselő-testület 

tagjait és a megjelenteket. 7 fő képviselőből 7 fő jelen van. Az ülés határozatképes. Megnyitom a 

közmeghallgatást. A meghívót megküldtük a lakosság és képviselők részére, abban láthatták a mai 

napirendi pontokat. Kérdezem a képviselő-testület tagjait, hogy el tudják-e fogadni a napirendi 

pontokat? Aki a meghívóban közölt napirendi pontokat el tudja fogadni, az kérem, kézfelnyújtással 

szavazzon.  

A képviselőtestület 7 fő Képviselőből 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

125/2023. (XI. 29.) Képviselő-testületi határozat 

Közmeghallgatás napirendjének elfogadásáról  

 

Jászboldogháza Községi Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy döntött, hogy a mai 

soros közmeghallgatáson Koczáné dr. Fehérváry Mária polgármester javaslata alapján a 

meghívóban közölt napirendet tárgyalja. 

 

Határidő: 2023.11.29.  

Felelős: Koczáné dr. Fehérváry Mária polgármester 

Értesül: Koczáné dr. Fehérváry Mária polgármester  

 Kiss Csaba - jegyző 

   Képviselő-testület tagjai 

 

1. Napirend 

Beszámoló fejlesztésekről, támogatásokról 2023-2024 évben 

Előadó: Koczáné dr. Fehérváry Mária polgármester  

 

Koczáné dr. Fehérváry Mária: Beszámoló a 2023-as évről és a2024-es terveinkről. Én készültem egy kis 

összegzéssel. Kérem, hogy fogadják sok szeretettel és utána a kérdésekre nagyon szívesen válaszolunk. 

Illetve a Képviselők is elkészítették a beszámolójukat, amik meg fognak jelenni a Boldogházi Hírek 

decemberi számában. Alpolgármester úr szeretné itt is ismertetni az ő egész éves munkáját. 

Összegyűjtöttem a 2023 évben a településünkre érkezett forrásokat, illetve azokat a kimagasló 

fejlesztéseket, amiket esetleg önerőből is sikerült az önkormányzatunknak megvallósítani. 

 

A fejlesztésekről, támogatásokról 2023-2024 évben szóló beszámoló a jegyzőkönyv mellékletét képezi, 

melyet a Polgármester Asszony felolvasott. 

 

Koczáné dr. Fehérváry Mária: Köszönöm szépen a figyelmüket, ennyiben próbáltam összefoglalni az 

elmúlt egy év eseményeit. Most hallgassuk meg Pócs János országgyűlési képviselőt és hozzá lehet 

kérdéseket intézni. Utána következik Alpolgármester úr beszámolója és a hozzánk irányuló kérdésekre 

kerülne sor. Köszönöm szépen a figyelmet. 
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Pócs János: Tisztelettel köszöntöm polgármester asszonyt és a képviselőtestület tagjait és a kedves 

lakosságot. Elnézést, hogy kicsit megcsúsztam, de mivel nagyon sok a héten a parlamenti nap és az 

egyéb feladatok, túlterheltté teszik a hétköznapokat. Még ezután is lesz egy programom, ezért kértem a 

polgármester asszonyt, hogy soron kívül kapjak lehetőséget. Már amennyire be tudtam kapcsolódni a 

polgármester asszony beszámolójához, túl azon, hogy sűrűn találkozunk és a polgármester asszony 

egyébként is mindig mindenről tájékoztat. Amiben kell, abban mindig kéri a segítségemet. A 

beszámolójához szeretnék gratulálni. Minden településen elmegyek a közmeghallgatásra és 

meghallgatom a polgármester és képviselőtestület beszámolóját. Ennyire sokrétű beszámolót még 

egyetlen egy helyen sem találtam. Ami arról szól, hogy úgy a település fejlődése, fejlesztése, mint a 

programokon keresztül, a közösség építése, a közösséggel való törődés. Ez példaértékű. Úgy gondolom, 

hogy ennek a nyoma meg is látszik Jászboldogházán. Mindig az országgyűlésben is el szoktam mondani, 

hogy Jászboldogháza az egyedüli olyan település, ahol a születendő gyermek létszám 

megtöbbszöröződött egyik évről a másikra. Nincs eladó ház, vagyis az itteniek nem akarnak innen 

elköltözni, aki pedig nem itt él szeretne ide költözni, hogyha lenne eladóház. Úgy gondolom, hogy ez a 

fejlődésben, fejlesztésben és a közösségi életben egyaránt megmutatkozik. 2010 táján amikor nem volt 

ennyi munkahely sem az országban, sem a térségben, akkor minden ember, amikor lakhelyet váltott 

vagy szeretett volna változtatni, mindig az volt az elsődleges szempont, hogy hol van megélhetés. Hol 

van munkahely, hol tudnak az emberek megélhetést biztosítani a családjuknak. Ma már sokkal 

fontosabbak ezek a közösségi programok, amiket a polgármester asszony mondott. Szűkebb vagy tágabb 

körben, aki akar, mindenki tud dolgozni. Az, hogy hol választ magának otthont, hol szeretne családot 

alapítani, azt sokkal jobban meghatározzák az ilyen közösségi programok, sportolási lehetőségek a 

fiatalok számára. Ezért is tetszett nekem ez a beszámoló és őszintén mondom, hogy más településen is 

szoktam Boldogházával példálózni, hogy ez nagyon szép dolog és ez viszi a települést előre. A 

közmeghallgatás mégis csak arról szól, hogy önök kérdeznek, véleményt mondanak, akár kritikát 

fogalmaznak meg. Országgyűlési képviselőként irányomba akár országos ügyekben, akár helyi vagy 

térségi ügyekben és én erre szeretném megadni önöknek a lehetőséget. Bármilyen kérdés, vélemény, 

mint mondtam akár helyi vagy országos ügyekben nyugodtan fogalmazzák meg felém, állok 

rendelkezésükre. 

Koczáné dr. Fehérváry Mária: Köszönöm szépen képviselő úrnak, hogy részt vesz a közmeghallgatáson 

és személyesen is tudunk kérdéseket feltenni. Mielőtt a kérdéseké lenne a terep, szeretném megköszöni 

képviselő úrnak az egész éves munkáját. Ahogy látható volt a beszámolóban is hogy mennyi 

kormányzati támogatásban részesült településünk. Köszönöm azt az együttműködést és a hozzá állást, 

amit mindig megtalálok képviselő úr irányából. Nyilván ez a közvetlenség és együttműködés adódik a 

régi munkakapcsolatunkból is, de képviselő úrhoz mindig nyíltan és őszintén lehet fordulni minden 

problémával. Köszönöm, hogy ennyire szíve közepén tartja Jászboldogházát. Én szeretném az első 

kérdést feltenni mindenki nevében. Nálunk folyamatosan téma az Imrédy út felújítása. Képviselő úr ha 

ezzel kapcsolatban tudna tájékoztatni bennünket. 

Pócs János: Mondhatom, hogy volt idő mikor közelebb álltunk az Imrédy út felújításához, mint most. 

Talán még emlékeznek rá, hogy már fel voltak rajzolva a szélesítésének a nyomvonalai, az ároképítés 

és a fakivágások folyamatban voltak. Erre jött egy nem várt időszak a háború és az energiaválság. 

Amikor az országnak négyezer-milliárd forintot kellet átcsoportosítania. Összesen a lakosság az 

önkormányzatok, a vállalkozások az elmúlt egy évben négyezer-milliárd forinttal többet fordítottak 

energia kiadásra, mint ami be volt kalkulálva. Ezért ezeket a fejlesztéseket át kellett csoportosítani, 

komoly kormányzati vita volt ebből, hogy mit vegyünk el, hogy legyen megszorítva. A kormánynak az 

volt a határozott álláspontja, hogy a nyugdíjakhoz nem lehet nyúlni. a családtámogatási rendszerhez 

nem lehet nyúlni. Ha ezekhez hozzányúltunk volna, akkor nem kellet volna az infrastruktúra területén 

olyan átcsoportosításokat rendezni, amiket sajnos meg kellet tenni. Lázár János miniszterelnök úrhoz 

tartoznak ezek a projektek, sűrűn szoktam nála járni és átbeszélni a Jászság ügyeit. Sok olyan útfejlesztés 

van, ami visszavonásra került és lekerült a napirendről az említettek miatt. Az Imrédy út felújítása nem 

került le, ez már jó hír. Nagyon sok településen, akár településeket összekötő főútszakasz lekerült. 

Például a 32-es útnak a Jászberény-Szolnoki megépítése is ebben az évben aktuális lett volna. Az Imrédy 

út felújítás az halasztott kategóriában van. Higgyék el, hogy ebben a nehéz helyzetben sokat kellet 

harcolni azért, hogy ne kerüljön le a megépítendő projektek listáról, hanem azt mondhatjuk, hogy 

csúszik. És ahogy az ország gazdasági ereje megengedi, ezt a 2024-es évre prognosztizálta a kormány, 

akkor el fog kezdődni és meg fog valósulni. Ugyanúgy ahogy az összes többi útszakaszra is, amikor 
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ígéretet tettünk, akkor megvalósult. Számunkra meghatározó a Miniszterelnöknek a jövőbelátása, ezzel 

kapcsolatosan meghatározott programja. Azt mondja, hogy abból, amit terveztünk, amire felkészültünk 

abból kétszer két év kiesett. Egyszer két év a covid miatt, a másik két év pedig a háború miatt. Ahhoz, 

hogy az ország visszakerüljön az eredeti mederbe, először is a gazdaságot kell megerősíteni. Ha itt a 

Jászság vonatkozásába nézem, a gazdaság, mint egy százmilliárd forint vissza nem térítendő támogatást 

kapott. Hiszen nem hitelre épül az ország, hanem mindig a gazdaság erejéből. Ha van egy kis tartalék a 

kormányzat szempontjából, akkor mindig a gazdaságba kell tenni. Mert abból minden évben kamatostól 

lehet kivenni, amiből tudjuk a nyugdíjtámogatást vagy a családtámogatást vagy ezeket a projekteket 

megvalósítani. Ennek az útfelújításnak csúszása mögött ezek az érvek és indokok vannak. Kiemelném, 

hogy nem lekerült a palettáról, hanem csak csúszik. Reményeim szerint 2024-ben megvalósul. 

Köszönöm szépen. 

Koczáné dr. Fehérváry Mária: Köszönjük szépen képviselő úrnak a tájékoztatást, és most a kérdéseké a 

terep. 

Kisbalázs Ferenc: Ha már az út felújítás csúszik legalább a balesetveszélyes fákat levágni és a padkát 

kijavítani nem lehetne? 

Pócs János: Holnap ennek utána járok, fogok beszéni a közútkezelővel. Most arra fogok haza menni és 

meg fogom nézni. A fakivágáshoz nem kell külön projekt, az még külön hasznot is termel ilyenkor tél 

idején. 

Kipálné Baranyi Aranka: A Jászberényi Vasútállomástól mikor várható be a városba autóbusz. 

Egyszerűen lehetetlen hogy elmegyünk Jászberénybe vonattal és nincs busz. Nem tudjuk az 

egészségügyi intézményeket megközelíteni. Nem mindenkinek van gépkocsija. Ebben van-e valami 

előre lépés? 

Pócs János: Nem minden polgármesterre tudom azokat a dicsérő szavakat mondani, mint itt 

Jászboldogházán. Jászberény polgármesterére egyáltalán nem, nem a párt hova tartozása miatt. Hanem 

az a gondolkodás, ami őt vezérli. Ő nem mondhatja el, mint más település, hogy nem rendelkezik elég 

anyagi büdzsével. Jászberénynek az iparűzési adója, pont a kormányzati támogatások miatt, amit 

elmondtam a gazdasági egységek milyen jelentős támogatást kaptak. A térségben a legnagyobb 

gazdasági egységek Jászberényben vannak. Jászberény iparűzési adója 2,5 milliárdról 4,3 milliárdra 

nőtt. És a polgármester elvette a helyi járatokat. Tehát megválasztása után 2019-ben első dolga a helyi 

járatok megszüntetése volt. A jászberényi helyi járatok, ez Jászberény kompetenciája. Sajnos a 

kapcsolatom nem olyan, mint polgármester asszonnyal, ha én kérek valamit, akkor azt már csak azért 

sem. Ez teljes mértékbe a Jászberényi képviselőtestület és polgármester döntésére tartozik. Ő ezt elvette, 

megszüntette, ameddig ő van, én nem tudok amellett kezeskedni, hogy ez a járat újra induljon. 

 

Joó-Kovács Balázs: Tisztelt Jászboldogházai Lakosok! Ezúton is szeretném megköszönni, hogy 

szavazataikkal lehetővé tették számomra, hogy településünk érdekében, képviselőként dolgozhassak. 

Képviselőként és alpolgármesterként is számadással tartozom a választók felé az eltelt évben végzett 

munkámról. Minden képviselő-testületi ülésen aktívan részt vettem. A települési rendezvények 

szervezésében, előkészítésében és lebonyolításában minden alkalommal részt vállaltam. A helyi ügyek 

intézése mellett fontos számomra, hogy eredményes kapcsolatot ápolhatok Pócs János országgyűlési 

képviselő úrral, településünk javát szolgálva. A közmunkaprogram tervezésére és lebonyolítására 

kaptam megbízást. Jelenleg 20 fő közfoglalkoztatottunk van, 6 fő mezőgazdasági területen, 14 fő pedig 

a települési utak, vízelvezető árkok gondozását és parlagfű mentesítést végez. A munkálatokat 

tervszerűen tudtuk végezni. Másik feladatom közbiztonsági referensként településünk 

katasztrófavédelmi és polgárvédelmi feladatainak intézése. Részvétel a Jászberényi Katasztrófavédelmi 

Kirendeltség által szervezett közbiztonsági referensi értekezleteken. Különböző szabályzatok, tervek 

naprakészen tartása, kapcsolattartás a felettes szervekkel, megkereséseik intézése, ellenőrzések esetén 

településünk képviselete. Köteles polgárvédelmi szervezet időszakos felkészítésének szervezése, 

lebonyolításban részvétel. Jászsági Önkéntes Mentőcsoport létszámának fenntartása, képzésben történő 

részvételének biztosítása. Fontos számomra a helyi önszerveződő közösségek, civil szervezetek léte, 

működése. Személyes részvétellel is vállalom az egyesületek működésével kapcsolatos feladatokat. 

Alapító tagja vagyok A Boldogházi Gyermekekért Alapítványnak. Alapítója a Polgárőr Egyesületnek, 

1996-2002 között alelnöke, 2002-2022 között elnöke voltam. A mai napig aktív tagként végzem 

önkéntes munkámat az itt lakók biztonsága érdekében. Szükség esetén segítem az új elnököt 

tapasztalatimmal és kapcsolataimmal. Tagja vagyok az Ezüstkor Nyugdíjas Egyesületnek. A 
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rendezvényeken részt veszek, és erőmhöz mérten támogatom a működést. Nagy öröm számomra, hogy 

ringathattam a Jászboldogházai Kertbarátkör bölcsőjét, egy értékes, értéket teremtő és önellátást 

biztosító közösség jött létre. Ez a tevékenység kötődik a legszebb konyhakertek mozgalomhoz, melyben 

sikerült elérni 2023. évben országos első helyezést és 3 nevezett országos díjra jelölést vehetett át 

Nádudvaron, illetve Biatorbágyon. Köszönetet kell mondanom Koczáné dr. Fehérváry Mária 

polgármester asszonynak, hogy Jászboldogházát benevezte a versenyre, és biztosította a részvétel 

lehetőségét. Az egészség testi, lelki és szociális jólétből áll. Öröm számomra, hogy templomba járhatok. 

Részt vehetek a felnőtt hittan oktatáson, sok jó emberrel tölthettek értékes időt. Hálás szívvel köszönöm 

az egyház testület minden tagjának áldozatos szolgálatát. Új feladatként a gondosóra program 

népszerűsítését vállaltam és végeztem. Településünk 65 év feletti lakosai számára elérhető szolgáltatás, 

mely az egyedülálló személyek részére nyújt biztonságot. Kihívás számomra, hogy fiatal, képzett, 

ambiciózus képviselőkkel dolgozhatok együtt. Kötelességemnek tartom, hogy polgármester asszonyt 

támogassam munkája elvégzésében. Megnyugtató számomra, hogy a polgármesteri tisztséget elnyert 

Koczáné dr. Fehérváry Mária minden tekintetben megállja helyét, szívvel, lélekkel és nagy hozzáértéssel 

végzi vállalt feladatát. Megköszönve eddigi bizalmukat, és élve a lehetőséggel a továbbiakban is minden 

erőmmel és igyekezetemmel azon leszek, hogy a Jászboldogházán élők javát szolgáljam. Sok szeretettel 

kívánok mindannyiunknak áldott ünnepeket. 

Koczáné dr. Fehérváry Mária: Köszönöm szépen alpolgármester úrnak a beszámolóját és a kedves 

szavait. Én úgy gondolom, hogy ebben az elmúlt másfél évben sokszor úgy éreztem mintha nem történne 

semmi. Aztán amikor összegeztem az elmúlt egy, másfél év munkáját, megdöbbentő volt, hogy mennyi 

minden történt és még én is nagyon sokáig sorolhattam volna. Két testületi ülés közötti időszakban is 

elég hosszú beszámolóval szoktam készülni a képviselőknek. Rengeteg rendezvényen veszek részt én 

is és alpolgármester úrral tényleg igyekszünk minden civil szervezeti kezdeményezésen részt venni, 

intézményeinknek a rendezvényein. Konkoly Béláné készített velem egy interjút a Boldogházi Hírek 

számára, mely során megkérdezte, hogy mire vagyok a legbüszkébb az elmúlt másfél év távlatában. Az, 

hogy mindenkivel, akivel együtt dolgozok, legyen az a képviselőtestület, az intézmények, a civil 

szervezetek, a lakossok, sikerült egy jó kapcsolatot kialakítani. Egy bizalmi kapcsolatot, amikor én is 

nyugodtan, jó szívvel fordulhatok önökhöz, hozzátok, illetve ez fordítva is igaz úgy gondolom. És 

valóban igyekszünk mindent megvalósítani annak érdekében, hogy fejlődjön a településünk, a közösségi 

életet egy kicsit felpezsdítsük. Én úgy gondolom ez a nagyon nagy érdem itt a nagyon sok millió forint 

után, mert ez az alap, innen lehet építkezni, ebből az alapból és ebből az együttműködésből. Nagyon 

szépen köszönöm Képviselő úrnak is, hogy válaszolt a kérdésekre. Én arra szeretném kérni, mert 

számunkra nagyon fontos az Imrédy útnak a felújítása, hogy ez mindig maradjon napirenden, ameddig 

csak el nem készül. Nagyon bízunk benne, hogy erre már nem kell olyan sokat várni már. Természetesen 

megértjük az okokat, mert mi is érezük a mindennapokban a hatását, mind a háborúnak, mind a 

gazdasági helyzetnek. Mint családként, mint anyaként is, de még önkormányzati vezetőként is, hiszen 

látjuk, hogy a pályázati forrásoknak is híján vagyunk a megszokotthoz képest. De ennek ellenére 

igyekszünk minden lehetőséget megragadni és kiaknázni, úgyhogy én ezt szeretném kérni Képviselő 

úrtól. Illetve reagálnék a Közúttal kapcsolatos felvetésre, én megkerestem őket levélben, sajnos azt a 

választ kaptam, hogy majd beütemezik a gallyazást és az útpadka javítását is, de ha Képviselő úr ezen 

tudna, kicsit gyorsítani azt tisztelettel megköszönnénk. Átadnám a továbbiakban a kérdéseknek a 

lehetőséget, nyugodtan bármilyen témában, ami esetleg érdekli önöket, nagyon szívesen válaszolunk én 

is és a képviselőtestület tagjai is. 

Nincs kérdés? Akkor köszönjük szépen, én betudom annak, hogy nincs kérdés, mert én tényleg nagyon 

igyekszem minden felületen tájékoztatni a lakosságot, minden egyes fontos eseményről. Látszik is, hogy 

nagyon sokan még az idősebb lakosaink is követik a Facebook eseményeket. Igyekszem mindenről 

tájékoztatót írni és nagyon oda figyelünk, hogy a hasznos információkat szórólap formában is eljuttassuk 

a lakossághoz. Illetve az újság is nagyon nagy segítségünkre van a lakosság tájékoztatásában. Még egy 

picit beszélnék arról, amik előttünk állnak és terveink között szerepelnek, amint lesz rá lehetőségünk. 

Nyilván nincsenek elfeledve ezek a területek sem és tudjuk, hogy szükség lenne a változtatásra, 

felújításra, pályázatok benyújtására. Az egyik ilyen a temető, ahol a ravatalozó helyzetének a megoldása 

még mindig napirenden van és megoldásra váró feladat. Én úgy gondolom, hogy ami tőlünk telik és 

pályázati forráson kívül meg tudunk valósítani az a karbantartás, fűvágás és rendben tartás a temetőnek. 

Ez az önkormányzati dolgozók és a karbantartók segítségével folyamatosan működik. Igyekszünk a régi 

sírkövek eltávolítását is megoldani, nem könnyű ezeknek az elszállítása és más helyen történő 
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elhelyezése. Valamint most a halottak napja és a mindenszentek alkalmára igyekeztünk a 

mellékhelyiséget is felújítani. Ami tőlünk telt, illetve a forrásaink engedték. Nyilván nem ez az a szint, 

amit biztosítani szeretnénk, igyekszünk ehhez a forrást megtalálni. Az óvodával és az iskolával 

kapcsolatban én úgy gondolom, hogy szép és mindennel felszerelt intézményeink vannak. Illetve az 

iskolát mindig így mondom, hogy a miénk közben már a Tankerületi Központ által fenntartott, de mégis 

a miénk. Mind a két intézményvezetővel nagyon jó kapcsolatot ápolok, folyamatosan segítjük egymást. 

Nagyon sokat közreműködünk az iskolás gyermekek utaztatásában például tanulmányi versenyekre, 

sport rendezvényekre. Nagyon szívesen veszek részt az általuk szervezet rendezvényeken. Az 

óvodánkban több olyan beszerzést végre hajtottunk az idei évben, ami segíti a munkájukat. Tavaszra 62 

fő lesz a beiratkozott gyermek a 60 fős óvodában ez egy nagyon nagy fejtörést okozott számunkra. 

Sajnos sem óvodát, sem a bölcsődét nem tudjuk bővíteni. Egyeztetve a Kormányhivatallal jogilag 

rendben van ez a történet. Kerítést festettünk, a kerti játékokat rendbe tettük az óvodában, új kiságyakat, 

asztalokat, padokat és székeket szereztünk be a megnövekedett létszám miatt. Az iskola karbantartását 

nekünk kell megoldani, ebben folyamatosan egyeztettünk igazgató úrral. Idén az egyik tantermet 

választottuk le gipszkarton fallal, hogy kicsit otthonosabb terem lehessen belőle. A strand és a 

kempingünkkel kapcsolatban most tartottunk beszámolót a képviselő-testületi ülésen. Sok változás volt 

idén, új büfést kellett keresnünk. A belépődíjak emelésével csökkentek az olyan személyek látogatása, 

akik zavarták a fürdőzőket. Tavasszal a nagy medence ¼-ét újra kellett csempéznünk, illetve rengeteg 

elszáradt fát és tuját kellet eltávolítanunk. A Látogatóközpontunkkal kapcsolatban terveink között 

szerepel, hogy iskolák, óvodák, intézmények számára kiajánljuk és csoportokat fogadjunk. A 

pályázatban csak a látvány elemek beszerzése volt, szükség lenne még székek, padok beszerzésére is 

forrást találni. Sokan szokták kérdezni, hogy mi a helyzet a Takarék és a Posta épületével. A Takarék 

épületével kapcsolatban mi elkezdtünk egy tárgyalást, sajnos a másik fél olyan magatartást mutatott, 

ami miatt a képviselőtestület úgy döntött, hogy nem szeretnénk bele menni ebbe a játékba. Tettünk egy 

ajánlatot, ők akkor azt mondták, hogy rendben van, amikor már majdnem a célegyenesben voltunk akkor 

emeltek az ajánlaton. Így egy kicsit macska egér harc lett, ezért mi jegeltük ezt a történetet. A Posta 

épületével kapcsolatban teljesen csend van, én sem rendelkezem információval. Megkértem a 

tulajdonost, hogy ha terveik lennének az eladásra, akkor egy tájékoztatást kaphassak a részükről, de én 

nem is látom, hallom, hogy szeretnék értékesíteni. A gyógyszertári lakást visszakaptuk a bérlőtől a 

karban tartási munkákat elvégeztük és most nemrég alakították ki a nyugdíjasok az Öregovi-t, ahogy 

Veronka néni szokta mondani. Ők ott rendszeresen összejárnak, és különböző programokat csinálnak 

együtt. Szintén nagyon fontos a Tájházunk, sajnos folyamatosan romlik az állapota, erre is keresnénk 

egy pályázati forrást, de tavasszal egy minimális állag megóvási munkát mindenképp el kell végezni 

rajta, hogy ne romoljon tovább az állapota. Az orvosi rendelővel kapcsolatban, illetve a védőnői 

szolgálattal kapcsolatosan annyi változás van, hogy július 1-jétől a védőnőnek sem mi vagyunk már a 

munkáltatói, hanem a Hetényi Géza Kórház és Rendelőintézet. Ezt is át vette az állam az 

önkormányzatoktól a védőnői feladatellátást. A szolgáltatás továbbra is változatlan, a védőnő ugyan ott 

van és ugyan akkor. Az önkormányzatnak annyi teendője volt, hogy a helyiségeket, amiket használ és 

az eszközöket ingyenesen használatba kellett adnunk a Kórház részére. Az ügyeletben volt változás, de 

erről is közzétettük a tájékoztatást, ez sem önkormányzati feladat már, ezt is államilag, központilag 

oldják meg az orvosi ügyelet biztosítását. 

 A játszótérrel kapcsolatban az eszközök felújításához az anyagot beszereztük és a szakember, aki 

elvállalta tavasszal fog hozzá a munkához. A játszótéri eszközöket időközönként felül kell vizsgáltatni 

és az ott feltárt hibákat kötelesek vagyunk kijavítani, hogy ne történjen semmiféle baleset. A focipálya 

környékén úgy gondolom jegyző úr közreműködésével ott a torony környékén a hathatós intézkedésnek 

köszönhetően egy kicsit az autókat és a parkoló dolgokat sikerült eltávolíttatni, bár néha még elő fordul 

az esett. A focipályán nagyon csúnya állapotban vannak a padok és a korlátok, szükség lesz ott is festési 

karbantartási munkálatok elvégzésére. Virtuálisan végig is mentem a településen, de ha valamit 

kihagytam és még kérdés van, akkor nyugodtan tegyék fel. 

Pócs János: Az én napirendi pontjaim között Jászboldogháza főszerepet játszik, úgyhogy nem köszönök 

el maguktól, mert karácsonyig még biztos, hogy találkozunk. Bizonyára tudják, hogy ha valaki egy ilyen 

rendezvényen a telefonját nyomkodja az illetlenség. Én a telefonomat nyomkodtam és szeretnék 

beszámolni róla. A Közút igazgatójának a következőket írtam. „Tisztelt Igazgató Úr! Jászboldogháza 

közmeghallgatásán vagyok. Kérlek szépen dolgozzunk ki sürgősen valamit a Jászboldogháza-

Jászberény összekötő út úgynevezett Imrédy út felújítására és tekintettel, hogy nagyon sokan 
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közlekednek ezen az útszakaszon a balesetveszélyes fa, faágak levágása és a kátyúzás mielőbb történjen 

meg. Nekem Jászboldogháza a szívügyem.” Ezért nyomkodtam a telefonomat. 

Koczáné dr. Fehérváry Mária: Köszönjük szépen. Amennyiben nincs több kérdés, akkor én nagyon 

szépen köszönöm a figyelmüket és hogy eljöttek a közmeghallgatásra. További szép estét kívánok 

önöknek, bízom benne, hogy az adventi rendezvényeinken még találkozunk, oda sok szeretettel hívom 

önöket a képviselőtestület nevében. Áldott, békés ünnepeket kívánok önöknek. 
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Koczáné dr. Fehérváry Mária      Kiss Csaba     
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Beszámoló fejlesztésekről, támogatásokról 2023. évben 

Önkormányzatunk sikeresen pályázott a Magyar Falu program keretein belül 

járdafelújításra, amely eredményeképpen az elnyert támogatási összegből a Rákóczi Ferenc 

utca irányából indulva a Dózsa György úti kereszteződésig felszedésre kerültek a járdalapok és 

a helyén térkőburkolattal ellátott járda került kialakításra, valamint a magasabban lévő 

földterületek kerültek megnyesésre és a szikkasztó árkok kialakítására került sor.  

A Magyar Falu program által nyújtott 100 %-os intenzitású támogatás keretein belül a 

fentiekben leírt munkálatok 240 méter hosszan valósultak meg, a fennmaradó 77,4 métert 

kiépítését az önkormányzat saját költségén vállalta.  

Február 20. napján készre jelentette a kivitelező a Kossuth utcai járdaszakasz felújítását, majd 

ezt követően megtörtént a műszaki átadás-átvétel is.  

2023. március 1. napján zökkenőmentesen elindult az újabb közfoglalkoztatási program 20 

fővel. A mai napig bezárólag a két program (szociális és mezőgazdasági) keretein belül 

önkormányzatunk személyi jellegű kiadásokra (bérekre) összesen 22.369.795,-Ft-ot, dologi 

kiadásokra pedig 6.200.000,-Ft-ot kapott önkormányzatunk. 

 

Március 6-án és 7-én a csapadékvízelvezető rendszer kiépítését megvalósító projekt 

zárásának helyszíni ellenőrzése történt meg. A pályázattal érintett ingatlan tulajdonosokat 

személyesen kerestem meg a lezáráshoz szükséges haszonkölcsön szerződések aláírása 

érdekében. Az elszámoláshoz benyújtott dokumentumok alapján a pályázattal sikeresen 

elszámoltunk és megkezdődött a projekt fenntartási időszaka. 

Április 27-én az EFOP 1.5.3. projektzáró rendezvénye került megtartásra Jászberényben, 

amely pályázatban konzorciumi partnerként vett részt önkormányzatunk. A pályázat keretein 

belül valósultak meg a korábbi években a különféle sportfoglalkozások (jóga, úszás oktatás, 

mazsorett), valamint az angol foglalkozások is. Ennek a projektnek a keretein belül nyári 

táborok, sportágválasztó, valamint egészséges életmódhoz kapcsolódó rendezvények kerültek 

megtartásra, valamint az utazó szakemberek szolgáltatásait vehették igénybe a lakosok (pl. 

pénzügyi, ügyvédi). A projekt záró ellenőrzésére október hónapban került sor. 

Önkormányzatunk a hiánypótlási felhívásban foglaltaknak maradéktalanul eleget tett, így a 

projekt sikeres zárása megtörtént. 

Július 8-án megszerveztük a falunapi ünnepségünket, ahol ünnepélyesen átadtuk a Jász 

látogatóközpontot. Ezzel a pályázattal is sikeresen elszámoltunk, így a fenntartási időszak 

elkezdődött. Ehhez kapcsolódóan tucatnyi forgatási alkalom, számtalan egyeztetés és szervezés 

után elkészült a településünk nevezetességeit, intézményeit, helyi értékeinket és a Jász 

Látogatóközpontot bemutató kisfilmünk, a TOP-1.2.1-16-JN1-2019-00011 azonosítószámú 

„Jász látogatóközpont kialakítása Jászboldogházán a térség természeti értékeinek 

bemutatására, valamint turisztikai vonzerejének fejlesztésére” c. projekt keretein belül. 

Továbbá a pályázat keretein belül többek között 2024-es asztali naptárak is készültek, amelyből 

minden ingatlanhoz eljuttatunk majd egyet a Boldogházi Hírek utolsó ingyenes száma mellé.  

Szeptember 22-én megszerveztük az autómentes napot, amire pályázatot is nyújtottunk be, 

amely sikeres volt és 750.000,-Ft támogatást kaptunk utólagosan a rendezvény lebonyolítására.  

Településünk 2022. decemberétől három alkalommal részesült támogatásban a rendkívüli 

önkormányzati támogatásra kiírt pályázaton: 9,2 millió; 4,1 millió és 1,8 millió forint 



összegben, tehát összesen 15,1 millió forintot kaptunk a helyi iparűzési adó túlfizetések 

visszautalására, valamint a kifizetetlen számlák rendezésére.  

Növeltük a parkolásra alkalmas területeket: Befejeződött az Arany János utcában, a 

plébánia oldalában az Erzsébet parkig a járda térkövezése, valamint az árok becsövezése, majd 

lebetonozása. Önkormányzatunk a képviselő-testület döntése alapján önerőből valósította meg 

ezt a beruházást annak érdekében, hogy az orvosi rendelőbe, valamint a piacra érkezők 

közlekedését, parkolását megkönnyítsük. Az idén készítettük el szintén önerőből az óvodánál, 

a parkolásra alkalmas térkövezést. 

 

Önkormányzatunk megkezdte a Művelődési Ház felújítására alkalmas, hamarosan újra nyíló 

pályázati felhívás kapcsán az előkészítési munkákat (tervezés, pályázatírás), hogy amint 

lehetőségünk adódik rá, be tudjuk nyújtani a pályázatot, ami 100 %-os és előfinanszírozott. 

Terveink szerint a művelődési ház felújításának 1. üteme valósulna meg ennek a projektnek a 

keretein belül (állagmegóvás, tetőszerkezet, nyílászárók cseréje, szigetelés), valamint a 

játszótéren fásításra, padok kihelyezésére, világítás megoldására és kerítés építésére (az élő 

sövényen kívüli részeken) kerülhetne sor körülbelül 300 millió forint értékben.  Természetesen 

ezeken kívül még számos részen felújításra szorulna az épület és a játszótér is, de ez a pályázat 

most ezekre nyújt majd lehetőséget. Bízom benne, hogy pályázatunk sikerrel jár majd és az első 

ütem megvalósításán túl újabb források igénybevételére is lesz majd lehetősége 

önkormányzatunknak. 

 

Önkormányzatunk még 2021. júliusában nyújtott be pályázatot a Külterületi helyi közutak 

fejlesztése című, VP6-7.2.1.1-21 kódszámú felhívásra. A Támogató Hatóság 2022. 

márciusában írta alá a támogatói okiratot közel 150 millió forint értékben, amely alapján 

településünk külterületén az alábbi utak kerülnek felújításra, amelyek előzetesen a 

gazdálkodókkal egyeztetve kerültek kiválasztásra: 

- 031 és 095 helyrajzi számú utak (Polyák dűlő): szórt zúzottkő útalap építés 

- 0116 (régi Szolnoki út): szórt zúzottkő útalap építés 

- 010/11 (TSZ mögötti csirketelephez vezető út): szilárdburkolatú út építése 

Ezek az útszakaszok olyan stratégiailag fontos és rendszeresen használt útszakaszok, amelyek 

felújításával csökkenthető a belterületi utak használata a mezőgazdasági gépek részéről. 

A pályázat támogatási intenzitása 95 %, a maradék 5%-ot önkormányzatunknak szükséges 

biztosítania önerőként. Az elnyert támogatási összegre tekintettel a kivitelező kiválasztására 

közbeszerzési eljárást kellett lefolytatnunk, ami eredményesen zárult, így aláírásra kerültek a 

kivitelezési szerződések a nyertes Mátra Tájépítő Kft-vel. A kivitelezés megvalósításának 

határideje a támogatói okirat alapján 2024. március 14.   

 

A Yakuzák Se közreműködésével és ötlete alapján átalakításra került a Művelődési Ház 

emeletén található körülbelül 100 m2-es helyiség. Az átalakítással a célunk az volt, hogy a 

kisebb csoportos edzéseknek komfortos és biztonságos helyet biztosítsunk, úgy mint a karate, 

a multifunkcionális edzés, valamint a nippon zengo. Az utóbbi időben a megemelkedett rezsi 

díjak miatt egy-egy ilyen kisebb csoportos foglalkozás miatt a tornaterem felfűtése és bérlése 

magas költséggel járt, ezért is merült fel egy kisebb, alacsonyabb költségekkel használható 

helyiség kialakítása. Az átalakításhoz szükséges anyagok vásárlását önkormányzatunk vállalta 

magára körülbelül 350.000,-Ft összegben, míg a különféle munkálatok elvégzését (festés, 

takarítás, padlószőnyeg lerakása stb.) a sportfoglalkozásokon résztvevők és családtagjaik 

ajánlották fel. 



A szociális tüzelő igénylésére vonatkozó pályázaton önkormányzatunk 89 erdei m3 fa 

vásárlásához 2.373.630,-Ft támogatásban részesült. A tüzelő igénylésére vonatkozó kérelmek 

folyamatosan érkeznek a Polgármesteri Hivatalba, majd az elbírálást követően házhoz szállítjuk 

a gurigázott tűzifát. 

Értékkel bíró helyi rendezvények támogatására vonatkozó Leader pályázatokat nyújtottak 

be több alkalommal is helyi civil szervezetink a községi rendezvények lebonyolítása érdekében. 

Minden esetben az elnyert támogatás 3.000.000,-Ft rendezvényenként, amely mellé 500.000,-

Ft önerő biztosítása szükséges alkalmanként. Ezt az önerőt önkormányzatunk minden esetben 

magára vállalta a rendezvény sikeres megvalósítása érdekében támogatás formájában. 

2023. évben benyújtott pályázatok és a támogatásból megvalósult rendezvények:  

• Hagyományok hétvégéje pénteki nap (Boldogházi Gyermekekért Alapítvány) 

• Gyermeknap a játszótéren (JIFE-Jászboldogháza Ifjúságáért Egyesület) 

• Falunap (Polgárőr Egyesület) 

• Falu Karácsonya és kolbásztöltő verseny (Polgárőr Egyesület) 

2024. évre benyújtott pályázatok és a támogatásból megvalósuló rendezvények:  

• Falunap (Jászboldogháza Községi Önkormányzat) 

• Gyereknap, családi nap (Polgárőr Egyesület) 

• Civil szervezetek napja (JIFE) 

A fentiekben ismertetett pályázatok 21 millió forint támogatást jelentenek a közösségi 

rendezvények megtartásához. 

Továbbá a Leader pályázat keretein belül, Támogatói Okirat alapján a JIFE eszközbeszerzésre 

nyert támogatást 2.000.000,-Ft összegben, amelyből konyhai edények és egy gázüzemű sütő 

kerül beszerzésre.  

 

Koczáné dr. Fehérváry Mária 

polgármester 

 







JÁSZBOLDOGHÁZA KÖZSÉGI ÖNKORMÁNYZAT 

KÉPVISELŐTESTÜLETÉNEK 

E L N Ö K É T Ő L 
 

 

 

M E G H Í V Ó 

 

Tisztelettel meghívom a község lakosságát 

 

2023. november 29-én (szerdán) délután 17,00 órakor  
 

a Községháza földszinti Házasságkötő termében tartandó 

 

KÖZMEGHALLGATÁSRA. 

 

1. Tájékoztató az önkormányzat 2023. évi munkájáról, és a 

további tervekről, közérdekű információkról. 

Előadó: Koczáné dr. Fehérváry Mária polgármester 

 

 

2. Egyebek 

Közérdekű kérdések, válaszok. 

Előadó: Koczáné dr. Fehérváry Mária polgármester 

 

 

Jászboldogháza, 2023. november 03. 

 

 

       Koczáné dr. Fehérváry Mária   

         polgármester 


